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■ ■ ■ ■ Interview 

Alumna aan het woord: Amber Brantsen 

Nog niet zo lang geleden liep Amber Brantsen door de gangen van de Universiteit Leiden. Nu loopt ze door 
de gangen van het NOS-gebouw in Hilversum en groet ze haar journalistieke collegàs hartelijk. Hoe kijkt de 
presentatrice terug op haar tijd als Bestuurskunde studente? 

Het doel van Brantsen (28) is altijd geweest om in de journalistiek te eindigen. Ze begon daarom in Amsterdam 
aan de studie Media en Cultuur, maar besefte dat ze op een redactie niet veel had aan theoretische kennis over 
films en media. Daarom stapte ze over naar Bestuurskunde aan de Universiteit Leiden, wat haar inhoudelijk 
aantrekkelijker en interessanter leek. 

Hoe was het om met journalistieke ambities tussen alle Bestuurskunde studenten te zitten? 
"Op de eerste dag van het eerste jaar zaten we bij elkaar en werd er gevraagd wat we wilden doen met deze 
studie. Sommigen wilden de politiek in, anderen wilden beleidsmedewerker worden. En ik wilde journalist 
worden. Iedereen vond het eigenlijk een beetje gek, maar ik wilde met Bestuurskunde als breed fundament 
uiteindelijk de journalistiek in. Het was wel een uitgedacht plan:' 

Zag Bestuurskunde er toen anders uit? 
"Ja, wij zaten nog drie jaar in Leiden, in het Pieter de la Courtgebouw en er was nog geen onderscheid tussen BBO 
en EBM. Ik was op een gegeven moment studentambassadeur en heb toen samen met werkgroepdocenten Jan 
Pronk, Mark Reijnders en een andere student meegeholpen met het opzetten van EBM. Jan en Mark tekenden 
EBM uit met het Instituut en ik mocht helpen met de marketing en het werven van studenten. Dat was leuk, 
want zo stonden wij aan de wieg van het opzetten van de nieuwe stroom:'

Vond je de studie zelf ook leuk? 
"Ja en ik was vooral heel blij dat ik iets gevonden had wat ik interessant vond. Ik had eigenlijk een verkeerde 
studiekeuze gemaakt daarvoor. Ik was erg opgelucht dat ik veel leuk vond. Sociologie vond ik echt geweldig. 
Rechten was ook leuk, net als European Union Polities and Policy (EUPP) en Beleid. Behalve statistiek, dat 
vond ik echt niet leuk:' 

Maar statistiek staat toch aan de basis van de beleidsstukken? 
"Ik denk dat ik al wist dat ik niet die beleidsstukken ging schrijven, waardoor ik het al niet meer zo interessant 
vond:' 

"wij presentatoren redigeren vaak de tekst; je bent volledig onderdeel 

van de redactie" 
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Op wat voor manier combineerde je Bestuurskunde met journalistiek? 
"Toen mijn studie startte, begon ik ook bij de lokale omroep van Leiden: 
Unity FM. Daar was ik radionieuwslezer en na een jaar ben ik overgestapt 
naar de regionale omroep Radio West in Den Haag. Ook freelan&te 
ik als voice-over en zo had ik dus de studie, Radio West en een eigen 
bedrijfje. Aan het eind van Bestuurskunde had ik nog geen stagegelopen, 
wat ik wel een gemis vond. Toen heb ik meegedaan aan de stagepitchdag 
van de NOS en mocht ik hier beginnen bij de binnenlandredactie. Dat 
wilde ik heel graag om zo te proeven van de landelijke journalistiek:' 

En uiteindelijk mocht je ook bij de NOS komen werken? 
"Ik hoopte te kunnen blijven en liet me daar weleens over uit, maar 
hoorde er niets concreets over. Totdat ik twee dagen voor het aflopen 
van de stage een mailtje kreeg van de chef van de 24-uurs redactie of ik 
even koffie wilde drinken. Daar bleek de stagebegeleider ook bij te zitten, 
die mij al grinnikend aankeek. Toen kreeg ik de vraag wat ik ervan zou 

Wetenschappelijk ■ ■ ■ ■ 

vinden om het nieuws te gaan lezen op de radio. Mijn stagebegeleider lachte, want die wist het natuurlijk al 
lang. Maar zo begon het hier:' 

Later mocht je naar 3 FM, het Radio 1 Journaal en sinds aug-tlstus zit je vooral bij tv. Hoe ziet een normale dag 
er daar uit? 
"Het begint op de redactie, waar je met de eindredacteur gaat kijken wat er in de journaals komt. Die is 
inhoudelijk de baas en bepaalt wat er in het bulletin komt, maar overlegt daarvoor wel met de presentator en 
de regisseur. Dan worden filmpjes gemonteerd en items gemaakt en moet ik tussendoor in de make-up. De 
teksten worden in de autocue gezet en dan begint de uitzending:' 

Als presentator bemoei je je dus ook met de teksten? 
"Ja, in principe maakt de verwerker een opzet voor de tekst, maar wij presentatoren redigeren die vaak. Ik weet 
bijvoorbeeld over welke woorden ik val en wat goed loopt. Je bent als presentator volledig onderdeel van de 
redactie:' 

Wat zie je terug van Bestuurskunde in je huidige werk? 
"Elke dag zie je nog van alles terug. Vorig jaar was de presentatie van het regeerakkoord. Dat was mijn eerste 
grote uitzending. Een live programma van twee uur, met Ron Fresen en Xander van der Wulp in Den Haag 
en andere verslaggevers in het land. Je moet toch een bepaalde basiskennis hebben om te weten waar dat over 
gaat:' 
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